
5. Møtereferat FAU 2023/24 

Tid: Onsdag 21.februar kl. 18.45 - 20.45 

Sted: Malmheim skole, møterom 2. etg. 

Møtte: Therese, Karen, Unni, Cecilie, Linda, May Brit (referent), Kaja og Pål. 

Arbeidsmøte: 18.45 - 19.30 - kun FAU-representantene.  

Vi diskuterte og drøftet ulike saker som vi ville ta med på FAU-møtet og ta opp med skolen.  

6/ 23 – 24 Gjennomgang og godkjenning av ref. fra sist møte.  

Kommentar til sak 9 ang skolebuss fra forrige referat:  “For å rette denne skjevheten vil FAU 
at det ved neste utlysning beskrives i utlysningsteksten at bussen skal endre kjøreretning 
hvert halvår og at det er et kvalifikasjonskrav." 

7/ 23 – 24 Saker fra skolen:  

Sandnes kommune er en trafikksikker kommune. Dvs. at de kan vise at de har jobbet 
systematisk og målrettet i flere år med trafikksikkerhet på flere plan, og er et kvalitetstempel. 
Malmheim og Iglemyr er valgt ut for å representere skoler i Sandnes når kommunene skulle 
re-godkjennes. Kommunen ble re-godkjent for 3 nye år.   

- Ansettelse og økonomi: 4 nye ansatte. 2 begynte nå i februar og en til begynner i mars og 
1 til høsten. Det er stillingsutlysning ute: ca. 30 søkere og 5 stk er kalt inn til intervju. Det er 
ansatt en miljøarbeider i vikariat frem til sommeren.  

Det jobbes med budsjett og det legges frem i SU når det er klart.  

- Læringsmiljø (samarbeid TGL og UiS): Det er kjent at det har vært en utfordrende høst, 
men at det er i ferd med å snu. I den utfordrende perioden i høst henvendte skolen seg til 
støtteorganet TGL (senter for trygt og godt skolemiljø) i Sandnes kommune. Det har vært 
lang ventetid, men nå er TGL inne og har hatt kurs/ kompetanseheving hos alle ansatte. 
Skolen har brukt 6 fellestider på dette. De har jobbet både på individnivå, i grupper og på 
systemnivå. De har bla jobbet med:  

• FOMA- kurs - forebygging og mestring av atferd som utfordrer oss.  
• Hvordan lage gode klassemiljø og jobbet med fellesskapende didaktikk 
• utvidet forståelse for mobbebegrepet.  
• Innføring i et nytt digitalt verktøy for sosial kartlegging 2 ganger i året. 

Brukt mye tid på kompetanseheving innenfor tema og nå settes det ut i klassene.  
TGL - skal inn å hjelpe/kartlegge  i 2 klasser på skolen. 
 
Personalet jobber videre med kompetansepakker innenfor traumebevisst omsorg. RVTS har 
utarbeidet disse kompetansepakkene. Ansatte på skolen var på et foredrag i august, og det 
skal nå repeteres og jobbes med etter påske og frem til sommeren.  
 
Hver uke svarer elevene på ukespørsmål ang. trivsel som det er gode rutiner på å følge opp 
elev-svarene.  Et trivselstiltak er TL i friminuttene. Elevene får kurs og står for aktiviteter i 
friminuttene.  



- Sykemeldingsoppfølging: På grunn av stort sykefravær har skolen samarbeid med BHT - 
bedrifthelsetjenesten, hovedverneombud er også inne og kartlegger. Som et resultat av det 
arbeides det med en analyse rundt risiko for vold, trussel om vold og psykiske belastninger.   

- Resultatvurdering: Rektor holder på med resultatvurdering som omfatter elevundersøkelser, 
resultat på nasjonale prøver og diverse andre indikatorer. 

- Skolen har samarbeidet med lesesenteret og UiS i flere år om et leseprosjekt. LES FOR 
MEG. Skolens ansatte har vært gode bidragsytere til et nytt kartleggingsverktøy innenfor 
lesing som blir ferdig utarbeidet nå i 2024. 

13/ 23 – 24 Saker fra FAU 

• Låste dører: Fau ba om og fikk en orientering ang. låste dører før skolestart og i 
friminutt. Dette er et kun et midlertidig og kortvarig tiltak som skolen håper å kunne 
avslutte snart.  

• FAU gjentok ønsket om god informasjonsflyt og åpenhet med en lav terskel og nok 
informasjon fra skolen ut til (alle) foreldre. FAU ønsker svært gjerne å bidra ved 
behov.   

• FAU ønsker at det er en fast agenda på alle FAU-møtene at skolen orienterer litt om: 
læringsmiljø, sykefravær, tendenser, prosjekter som står for tur el.   

• Vedlikehold i lekeapparat og skole: Dette er inn under park- og idrettsetaten i 
kommunen. Skolen melder inn saker som feks. ødelagt zipline.  

• FAU påpekte viktigheten av en ny gjennomgang med all personell ang. rutiner når det 
ferdes utenfor skolens område. feks. ned til idrettshall. Elever skal alltid ha følge med 
voksne.   

• Saken med utlysning og spesifisering av krav til å snu bussrute hvert halvår, så er det 
kun via SU at det kan fremmes. FAU meldte det inn til rektor Therese som sak til 
neste SU-møte.  

 3/ 23 – 24 Årshjul FAU 

- Foreldremøte sammen med bhg v/May Brit. 

Forelesere Mari Prytz Malmanger og Regine Åbø. Onsdag 20.mars kl. 19.00 - 20.30.  

Tema: Våre barn og skjermbruk.  

May Brit skriver en invitasjon og tekst til transponder. Skolen hjelper til med å sende ut info 
på transponder og alle sender ut info på hver klasse sin Facebookside.  

- Dugnad 4.trinn disco – er vi i rute? v/Kaja. Kaja tar dette videre med Unn Iren og 4.trinn.  

 


